

Mötesprotokoll

Styrelsemöte, I-sektionen

Tid: Tisdag den 9 oktober 2012 klockan 12.00

Plats: Styrelserummet, M-huset

Närvarande: Marcus Witting, Olof Wikman, Gabriella Åkeberg, Conrad Gerlach, Victor Bodin, Jacob Adamovic, Erik Eliasson, Ylva Teleman, Axel Eriksson, Maria Blomberg, Charlotte Gunsjö, Angelika Jansson,

Ärenden:

1. Mötet öppnas

2. Val av mötessekreterare

Angelika valdes som mötessekreterare.

3. Godkännande av dagordning och mötets utlysande

Godkänt med tillägget lokalvård, skugga en student, Höstterminsmötet(om tid finns) under övrigt.

4. Föregående mötesprotokoll

Ingen särskilt från föregående möte krävde uppföljning.

5. Actionpoints

Alla utom sexi uppdaterat aktivalistan

Foton fixade, Olle mailat V-sektionen men de har inte svarat angående fyrverkerierna på gasquen.

Ny actionpoint: Victor ska se till att sexiförrådet blir städat. Marcus kollar om det finns möjlighet att få rum på matteannexet. Alla ska ha berättat om microreglerna till sina grupper och utskott.

6. Utskotten rapporterar

6.1. Sexi

Arbetar med tackfest för jobbarna under nollningen

6.2. Info

Haft visionsmöte. Hemsidan står inför en stor omarbetning och foton till hemsidan är på gång. Arbetar även vidare med I-type.

6.3. Kåren

Utvärderar nollningen och blickar framåt mot arkad, sångarstriden och F1röj.

Nomineringarna till kåren öppnar nästa vecka.

6.4. Inuti

Spikat vårresan som kommer vara 22 till 27 mars, d.v.s. påsklovet. Anmälan öppnas nästa helg och resmålet släpps efter anmälan.

6.5. Ivent

Haft uppstartsmöte och kommer börja med olika kurser bland annat jägar- och matlagningkurser. Arbetar mycket med skidresan.

6.6. AU

Anmälan till stockholmsresan stängd. Mentorsgruppen har haft kickoff. Arangerar en aktietävling.

7. Ekonomi

Pratat med skatteverket och hade inga åsikter om vad vi ska göra med den missade bokföringen.

8. Husmötet

Fredagen den 5 Oktober var Gabriella, Angelika och Adam på husmöte. Inventarielistor kommer komma upp, kartor över M-huset finns utanför receptionen. Ina-salarna ska inte göras om inom den närmst framtid, det betonades att det är stor studiebrist. Logotypen på huset ska eventuellt ändras till M-huset istället för Maskinhuset. Detta för att kostnaderna troligtvis skulle bli lägre.

Saltolås på mötesrummet kan fixas om vi mailar in till dem.

Maria har tror att vi kan trycka upp vårt märke till dörren på Arkitekthuset som har olika specialskrivare. Charlotte har tillgång till detta.

Eventuellt kunna prata till sig rum i matteannexet. Vi behöver inte ha vårt namn på caféet.

9. Fullmäktigeval

Valberedningsordförande på kåren var med och informerade en kort stund.

I dagsläget är det ingen I-student som har nominerats. Vi bör nominera kandidater.

Att kandidera och nominera görs till och med söndag under tentaveckan. Görs på TLTHs hemsida.

Röstning görs sedan antingen på papper eller via dator. Detta har tidigare gjorts i samband med våra höstterminsmöten vilket kommer göras även detta år.

Erik ska lägga upp information om detta på hemsidan. Kommer även med i nyhetsbrevet denna vecka.

Vill man veta hur man det går till att vara fullmäktige så kan man kontakta Jacob Adamovic eller Oscar Johansson.

10. Fotboll torsdag 11 oktober

Bjuds på mat till självkostnadspris. Börjar klockan 17.00. Kommer finnas möjlighet att bada och basta efter.

11. Övrigt

11.1. Lokalvård

När man har möte i styrelserummet är det många som kommer in och värme mat vilket gör att mötena oftast börjar för sent. Borde finnas någon regel kring hur detta ska fungera. Eventuellt också ha en skylt med texten ”upptagen”.

Alla utskott tar upp detta problem på sina utskottsmöten.

11.2. Skugga en student

Olle och Linnea ska starta detta för gymnasieelever. Linnea ska ta upp detta på nästa PLI-möte. Förslagsvis följer man en elev från I-12. Hoppas på att börja innan jul.

11.3. Höstterminsmötet

Presidiet ska ikväll, 9 oktober, gå igenom vad som ska följas upp och rapporteras på mötet.

Victor undrar om man behöver välja alla gruppordföranden på terminsmötet. Viktigt att visa uppskattning för vilka poster man får.

Det tar lång tid att gå igenom hur själva röstningen ska gå till.

Föreslag på intern omröstning inom utskottet om vem som ska bli gruppordförande.

För att hålla sektionen mer öppen och demokratisk bör inte detta tas bort. Man sprider även mer information till övriga medlemmarna genom att välja dessa på terminsmötena.

12. Nästa möte

Nästa möte blir tisdagen den 16 oktober 2012

13. Mötet avslutas

Angelika Jansson, sekreterare

Olof Wikman, justerare